



KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan & Pusat Khidmat Kontraktor** dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja – kerja berikut:-

NO SEBUTHARGA	PPD/400(S)/5/7/09-2024
TAJUK SEBUTHARGA	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BUMBUNG, TALANG AIR, SALUR AIR HUJAN, SILING SERTA TERMASUK LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI BANGUNAN SEKITAR POLITEKNIK PORT DICKSON NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS
TARIKH BUKA/ IKLAN	22 MAC 2024 (JUMAAT)
TARIKH TUTUP	05 APRIL 2024 (JUMAAT) pada atau sebelum jam 12.00 tengahari
SYARAT – SYARAT SEBUTHARGA	<ul style="list-style-type: none">- i. Sesalinan terkini Sijil SSM- ii. Sesalinan terkini Sijil PKK / BPKU<ul style="list-style-type: none">a. Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera - Gred Pendaftaran G2 (Bumiputera) (Awam)- iii. Sesalinan terkini Sijil CIDB (berdaftar di Negeri Sembilan) :<ul style="list-style-type: none">a. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Gred : G2; Kategori : B (Bangunan)b. Perakuan Pendaftaran G2; B04 (Kerja Am Bangunan), B24 (Kerja Penyelenggaraan Bangunan)- iv. Penyata Bank 3 bulan terkini

LAWATAN TAPAK DAN TAKLIMAT

TARIKH : **29 MAC 2024 (JUMAAT)**
MASA : **11.00 PAGI**
TEMPAT : **BILIK BISTARI,
PUSAT INOVASI**

Kontraktor **WAJIB** menyertai Lawatan Tapak pada tarikh dan tempat yang telah ditetapkan (**kelewatan tidak dilayan selepas waktu yang telah ditetapkan**) dan hanya kontraktor yang hadir dalam lawatan tapak ini sahaja yang layak untuk mendapat dokumen sebutharga ini (Sila bawa cop syarikat semasa lawatan tersebut). **PENAMA SYARIKAT HADIR SENDIRI** semasa lawatan dibuat. Wakil kontraktor sama sekali tidak dibenarkan. Dokumen sebutharga yang dihantar secara manual perlulah lengkap diisi dan ditandatangani hendaklah dikembalikan dengan sampul berlakri kepada:

**Pengarah
Politeknik Port Dickson
KM 14, Jalan Pantai
71050 Si Rusa, Port Dickson
Negeri Sembilan**

Peringatan:

Pihak kerajaan tidak akan bertanggungjawab ke atas **sebarang kelewatan** atau kehilangan mana-mana sebutharga yang dikemukakan melalui pos. Penjelasan lanjut hubungi pegawai berikut :

- 1) Puan Aziah Binti Muhamad : 06-6622029 (Unit Pembangunan dan Pengurusan Fasiliti)
- 2) Encik Syamsuri bin Saari : 06-6622049 (Unit Perolehan)